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Zápis z jednání finanční komise AS VŠE č. 15/12-15  

23.3.2015 

Přítomni:  
senátoři :  T. Burianová, D. Chlapek, P. Marek,  J. Radová, V. Zelenka, J. Zeman 
hosté:  L. Svoboda, J. Fischer 
 
omluveni: F. Korecký, J. Bič, Z. Vostrovská, A. Češková 
 

Průběh jednání: 

1. Finanční komise vyslechla komentář pana kvestora k materiálu „Hodnocení plnění rozpočtu  Vysoké 

školy ekonomické v Praze za rok 2014“, rozeslaného FK AS VŠE  dne 20.3.2015 (dále jen „hodnocení 

plnění rozpočtu“). 

2. Diskuse k hodnocení plnění rozpočtu – zejména k 

a. výnosům a režiím komerční doplňkové činnosti, 

b. čerpání Institucionálního plánu. 

3. Finanční komise vyslechla komentář pana kvestora k úpravám materiálu „Návrh rozpočtu Vysoké školy 

ekonomické v Praze na rok 2015“, rozeslaného FK AS VŠE dne 20.3.2015 (dále jen „návrh rozpočtu“).  

Byly provedeny následující hlavní úpravy: 

a. úprava formulací a částek dle připomínek z minulého jednání FK AS VŠE, 

b. způsob zahrnutí programu IB v kooperacích.  

4. Následně proběhla diskuse k návrhu rozpočtu.   

 

 

Závěry: 

1. Finanční komise projednala materiál „Hodnocení plnění rozpočtu  Vysoké školy ekonomické v Praze za 

rok 2014“, rozeslaného AS VŠE  dne 20.3.2015 (dále jen „hodnocení plnění rozpočtu“) . 

2. FK projednala materiál „Návrh rozpočtu Vysoké školy ekonomické v Praze na rok 2015“, rozeslaný  

členům FK AS VŠE dne 20.3.2015“ a doporučuje AS VŠE návrh rozpočtu přijmout. 

 

 

 

Za správnost: D. Chlapek, předseda finanční komise 


